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Program: 
 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia dekana 
FCHPT STU, VR FCHPT STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Voľba zástupcu FCHPT STU v Rade vysokých škôl SR na nové funkčné obdobie 2023 až 2027.   

6. Prerokovanie a schválenie Správy o činnosti a stave FCHPT STU za rok 2022 (materiál č. 68-
2023). 

7. Prerokovanie a schválenie Prerokovanie a schválenie Výročnej správy o činnosti AS FCHPT 
STU za obdobie 1. január 2022 až 31. december 2022  (materiál č. 69-2023). 

8. Prerokovanie Návrhu Štatútu Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej 
technickej univerzity v Bratislave – prvé čítanie (materiál č. 70-2023). 

9. Otázky na akademických funkcionárov. 

10. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: Ing. Michal Horňáček, PhD., prof. Ing. Ľubomír Švorc, DrSc., Ing. Monika Biela, Bc. Júlia 

Kubalcová, Ing. Richard Nadányi, Kristína Pecárová, Bc. Dominika Rudinská 
 
Neospravedlnení: - 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 18 členov AS FCHPT STU, neskôr sa pripojili ďalší dvaja senátori 
zo zamestnaneckej časti a senátorov bolo do konca zasadnutia 20. Senát bol uznášaniaschopný.  

K bodu 1: 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších prítomných hostí. 
Na základe prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný.  

K bodu 2: 
Predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš informoval prítomných, že zápisnicu z rokovania senátu vyhotoví 
doc. Jančovičová, pretože Ing. Biela je na zahraničnej služobnej ceste. 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí doc. Ing. Dana Dvoranová, PhD. a doc. Ing. Barbora 
Kaliňáková, PhD. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne protinávrhy ani pripomienky a tak 
prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 18 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 18     proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Prof. Lukeš predstavil program dnešného zasadnutia a poznamenal, že nedošlo k jeho zmene. Opýtal 
sa prítomných, či majú nejaké pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. 
Keďže neboli vznesené žiadne otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program 
zasadnutia. 
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Hlasovania sa zúčastnilo 18 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 18  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K zasadnutiu sa pripojili doc. Ing. Lucia Birošová, PhD. a doc. Ing. Jozef Švorec, PhD., čím sa počet 
senátorov zvýšil na 20.  

K bodu 3: 
Prof. Lukeš skonštatoval, že všetci senátori sú členmi akademickej obce a prítomných informoval 
o situácii v senáte. Upozornil, že došlo k zmene na poste senátorov v študentskej časti AS FCHPT STU. 
Svoje pôsobenie v AS ukončil Bc. Patrik Valábek a na jeho miesto bol vymenovaný náhradník zvolený 
v posledných voľbách Filip Dian. Prof. Lukeš odovzdal novo zvolenému senátorovi menovací dekrét. 
Súčasťou tohto bodu bolo aj zaradenie študenta do komisie. Prof. Lukeš predstavil návrh na zaradenie 
Filipa Diana do Legislatívnej komisie AS FCHPT STU. Proti tomuto návrhu nikto z prítomných senátorov 
nevzniesol pripomienku a tak prof. Lukeš spustil hlasovanie. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 20     proti: 0  zdržali sa: 0  
 
Prof. Lukeš a doc. Kaliňáková informovali o konaní volieb členov a náhradníkov do Akademického 
senátu STU za zamestnaneckú a študentskú časť akademickej obce FCHPT STU v Bratislave, ktoré sa 
konali v dňoch 17. a 18. apríla 2023. Výsledky budú zverejnené na webovom sídle STU po zasadnutí 
Volebnej komisie Akademického senátu Slovenskej technickej univerzity v Bratislave pre voľby do AS 
STU na funkčné obdobie 2023–2027. Protokoly o voľbách budú prístupné v Dokumentovom serveri 
AIS.  
Prof. Lukeš v rámci tohto bodu informoval prítomných o priebehu ostatných zasadnutí P-AS FCHPT 
STU, AS STU, vedenia FCHPT STU, Kolégia dekana a o zasadnutí VR FCHPT STU, ako aj o hlavných tézach 
týchto zasadnutí. 
K uvedeným informáciám nemal otázky nikto z prítomných členov AS FCHPT. 
Následne doc. Tiňo informoval o činnosti a situácii v Rade vysokých škôl. Skonštatoval, že v súčasnosti 
prebiehajú rokovania o financovaní excelentných tímov, o pilotnom hodnotení vysokých škôl v rámci 
VER 2022 (Verification of Excellence in Research), ktorých výsledky by sa mali odraziť vo viacerých 
oblastiach. 
 
K bodu 4:  
Prof. Lukeš požiadal doc. Kaliňákovú, predsedníčku legislatívnej komisie AS FCHPT STU, aby 
informovala o plnení termínovaných uznesení. 
Doc. Kaliňáková  skonštatovala, že ku dňu 25. 04. 2023 neboli žiadne termínované uznesenia. 
 
K bodu 5: 
Prof. Lukeš informoval, že Rada vysokých škôl (RVŠ) vyzvala akademické senáty, aby zvolili svojich 
zástupcov do Rady vysokých škôl za jednotlivé fakulty na obdobie rokov 2023–2027. Následne vyzval 
prítomných senátorov a hostí, aby predniesli návrhy na kandidáta do RVŠ za FCHPT STU. Prof. Lukeš 
navrhol, aby vo svojej činnosti pokračoval doc. Ing. Radko Tiňo, PhD. Tento návrh okrem 
zamestnaneckej časti podporila aj študentská časť AS FCHPT STU. Iné návrhy prednesené neboli. 
Doc. Tiňo s návrhom súhlasil. 
 
Prof. Lukeš vyzval doc. Paulena a členov Volebnej komisie AS FCHPT STU na uskutočnenie volieb. 
Doc. Paulen vysvetlil princíp hlasovania. Prítomným senátorom sa po podpise vydali hlasovacie lístky 
a uskutočnilo sa tajné hlasovanie. Po ukončení hlasovania a spočítaní hlasov doc. Paulen skonštatoval, 
že bolo vydaných a následne zozbieraných 20 hlasovacích lístkov. Všetky hlasovacie lístky boli platné 
a doc. Tiňo získal 20 hlasov. 
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Prof. Lukeš poďakoval za realizáciu volieb a vyhlásil, že doc. Ing. Radko Tiňo, PhD. bude v období 2023‒
2027 zástupcom FCHPT STU v Rade vysokých škôl Slovenskej republiky.  
 
K bodu 6: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod a vyzval dekana, prof. Gatiala, o uvedenie materiálu Správa o činnosti 
a stave FCHPT STU v Bratislave za rok 2022 (materiál č. 68-2023). Keďže všetci senátori mali správu 
v dostatočnom predstihu k dispozícii, prof. Gatial stručne uviedol najdôležitejšie body. Vyjadril sa 
k počtu študentov, pričom skonštatoval, že sa zdá, že pokles študentov sa zastavil a tento rok nastúpilo 
do 1. ročníka približne o 100 študentov viac, ako v predošlom roku, pričom vzrástol počet zahraničných 
študentov. Uviedol, že v inžinierskom stupni štúdia je nepomer v počte študentov na jednotlivých 
študijných programoch (ŠP), preto bude treba vyvinúť snahu pri usmerňovaní študentov na jednotlivé 
špecializácie. Ďalej prof. Gatial uviedol krátku štatistiku vedeckovýskumnej činnosti a aj štatistiku 
vedeckých grantov. Poznamenal, že v minulom roku došlo k nárastu finančných zdrojov zo 
zahraničných grantov, počet publikácií a citácií poklesol aj napriek rekonštrukcii fakulty len mierne. 
Pozitívne hodnotil aj opätovný nárast podnikateľskej činnosti. Na záver poďakoval všetkým 
zamestnancom a študentom za to, čo v roku 2022 pre fakultu vykonali. 
Prof. Lukeš poďakoval prof. Gatialovi za predstavenie materiálu a povedal, že materiál bol prerokovaný 
Pedagogickou (PK) a Ekonomickou (EK) komisiou. Prof. Lukeš požiadal doc. Dvoranovú a prof. Čertíka 
o vyjadrenie sa k materiálu. Doc. Dvoranová, predsedníčka PK AS FCHPT STU, povedala, že materiál bol 
prerokovaný Pedagogickou komisiou, našli v ňom len malé formálne nedostatky, ktoré však nemenia 
obsahovú stránku materiálu a nemajú k nemu pripomienky. Pedagogická komisia AS FCHPT STU 
navrhuje prijať tento materiál bez pripomienok. Rovnaký názor mal aj prof. Čertík, predseda EK AS 
FCHPT STU. Ekonomická komisia AS FCHPT STU navrhuje prijať tento materiál bez pripomienok. 
Predseda AS FCHPT STU nedostal pripomienky ani od iných senátorov.  
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Doc. Dvoranová skonštatovala, že nižší počet pracovných ciest zo zahraničia bol ovplyvnený aj tým, že 
sa nemohli uskutočniť z dôvodu prebiehajúcej rekonštrukcie starej budovy FCHPT STU. 
Tiež sa vyjadrila k stredoškolským študentom, ktorí na fakulte pracujú v rámci stredoškolskej odbornej 
činnosti (SOČ). Konštatovala, že by bolo dobré nahlasovať týchto študentov aj s počtom hodín, ktoré 
na fakulte pracovali, aby to mohlo byť pracovisku započítané rovnakým spôsobom, ako je to v prípade 
stredoškolských študentov, ktorí na fakulte pracujú v laboratóriách mimo prác v rámci SOČ. Navrhla, 
aby bolo vydané usmernenie, aby započítavanie bolo jednotné. 
Doc. Drtil skonštatoval, že prácu študentov v rámci SOČ započítava do propagačných aktivít a učiteľov 
vyzýva, aby doplnili potrebné údaje, ak to tak neurobili. 
 
V rámci diskusie nemal nikto z prítomných ďalšie pripomienky ani otázky a tak predseda AS FCHPT STU 
uzatvoril diskusiu a formuloval uznesenie. Následne sa uskutočnilo hlasovanie. 
 
Uznesenie č. 1/68-2023  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje materiál Správa o činnosti a stave FCHPT STU v Bratislave za rok 
2022 (materiál č. 68-2023) po opravení nedostatkov technického charakteru do 14 dní odo dňa 
schválenia.  
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 20     proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K bodu 7: 
Prof. Lukeš prešiel k ďalšiemu bodu programu a stručne predstavil materiál Správa o činnosti 
Akademického senátu Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity 
v Bratislave za obdobie od 1. januára 2022 do 31. decembra 2022 (materiál č. 69-2023). Vyjadril sa 
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k jednotlivým zasadnutiam, ktoré sa za posledný rok uskutočnili, spomenul prerokované materiály 
a hlasovania. Na záver prof. Lukeš povedal, že v prílohe materiálu sú tabuľky so zložením AS FCHPT STU 
k jednotlivým dátumom s vyznačením zmien na postoch senátorov. Uviedol, že dostal jednu 
pripomienku, ktorá bude zapracovaná. Technické chyby a nedostatky zozbiera a zapracuje 
doc. Jančovičová do týždňa. 
 
Diskusia  
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. V rámci diskusie nemal nikto z prítomných pripomienky ani 
otázky a tak predseda komisie AS FCHPT STU uzatvoril diskusiu a formuloval uznesenie. Následne sa 
uskutočnilo hlasovanie.  
 
Uznesenie č. 2/69-2023  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje materiál Správa o činnosti Akademického senátu Fakulty 
chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave za obdobie od 
1. januára 2022 do 31. decembra 2022 (materiál č. 69-2023) po opravení nedostatkov technického 
charakteru do 7 dní odo dňa schválenia.  
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 20     proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K bodu 8: 

Prof. Lukeš vyzval prof. Gatiala, aby predstavil genézu prípravy Návrhu Štatútu Fakulty chemickej 
a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (ďalej Štatút FCHPT STU) 
(materiál č. 70-2023). Prof. Gatial uviedol, že celkovo je v procese tvorby šesť dokumentov, ktoré sú 
nevyhnutné v dôsledku platnosti novelizácie zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon“), pričom tri z týchto 
dokumentov pripravuje vedenie fakulty a tri dokumenty pripravuje AS FCHPT STU. Za tvorbu FCHPT je 
zodpovedné vedenie , pričom bola vytvorená pracovná skupina zložená zo zástupcov vedenia FCHPT 
(prof. Gatial, doc. Lakatoš), AS FCHPT (doc. Dvoranová, doc. Kaliňáková), odborov (Dr. Ház) a študentov 
(Bc. Kalanin). Pracovná skupina mala 4 zasadnutia, počas ktorých pripravila prvú verziu materiálu. Táto 
verzia bola zaslaná na pripomienkovanie dňa 29. 03. 2023 členom AS FCHPT STU predsedom AS FCHPT 
STU a dňa 30. 03. 2023 vedeniu fakulty, riaditeľom ústavov a vedúcim samostatných oddelení 
dekanom FCHPT STU. Zozbierané pripomienky od celej akademickej obce FCHPT STU prerokovala 
pracovná skupina na zasadnutí 17. 04. 2023 a na ich základe pripravili verziu Štatútu FCHPT STU na 
prerokovanie do senátu ako prvé čítanie. Komentované pripomienky sú uvedené v prílohe č. 2. 
Prof. Gatial uviedol, že právomoci orgánov fakúlt rieši Štatút STU a samozrejme sú v súlade so 
zákonom. Pri predstavovaní materiálu konštatoval, že pripomienky boli rozdelené ako pripomienky, 
ktoré boli zapracované; pripomienky, ktoré nemohli byť zapracované, lebo sú v rozpore so zákonom 
a pripomienky k článkom a bodom, ktorých znenie bolo potrebné len vysvetliť. Následne prof. Lukeš 
dal slovo doc. Dvoranovej, ktorá zodpovedá za editovanie štatútu. Doc. Dvoranová podrobne 
okomentovala a vysvetlila všetky pripomienky a informovala a zdôvodnila, ktoré pripomienky boli 
alebo neboli zapracované. Následne prof. Lukeš otvoril diskusiu.  
 
Diskusia: 
Dr. Kaliňák sa opýtal, kto je kancelár, keďže doteraz sa s touto funkciou na STU nestretol. 
Prof. Gatial odpovedal, že je to administratívny zamestnanec na sekretariáte rektora, ktorý zodpovedá 
za všetky zápisy počas zasadnutí grémií pod gesciou rektora STU.  
Dr. Kaliňák skonštatoval, že podľa návrhu štatútu AS FCHPT STU môže prerokovať návrh rektora na 
prevod majetku. Opýtal sa, či môže len prerokovať, alebo s tým môže aj niečo urobiť. 
Prof. Gatial odpovedal, že nie, lebo ide o kompetenciu rektora, ktorý sa pri nakladaní a prevode 
majetku STU riadi príslušnými zákonmi a vnútornými predpismi STU.  
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Doc. Lakatoš sa opýtal, ako je to s riadením fakulty, ak zanikne funkcia dekana.  
Prof. Gatial skonštatoval, že takáto situácie je ošetrená Štatútom STU, rektor dočasne poverí výkonom 
funkcie dekana osobu, ktorá je členom zamestnaneckej časti akademickej obce fakulty.  
Prof. Gatial skonštatoval, že ďalší dôležitý dokument, ktorý sa pripravuje, je Organizačný poriadok 
ústavov a ich oddelení, ku ktorému riaditelia nevzniesli žiadne pripomienky. 
Žiadne ďalšie otázky a pripomienky k Štatútu už neboli, preto prof. Lukeš formuloval uznesenie 
a uzavrel tento bod. 
 
Uznesenie č. 3/70-2023  
AS FCHPT STU prerokoval bez závažných pripomienok a ukončil prvé čítanie materiálu Návrh Štatútu 
Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál 
č. 70-2023).  

K bodu 9: 
Prof. Lukeš otvoril bod „Otázky na akademických funkcionárov“.  
 
K tomuto bodu neboli žiadne otázky a tak prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 

K bodu 10 
Prof. Lukeš otvoril bod „Rôzne“. 
 
Prof. Čertík sa informoval, aká bude situácia s internetovým pripojením v starej budove FCHPT STU po 
presťahovaní sa z časti B do časti A.  
Doc. Lakatoš odpovedal, že internet bude funkčný po spustení celej časti A. Dovtedy možno situáciu 
riešiť objednaním mobilného internetu riaditeľom ústavu, ktorý bude fakultou preplatený. Ďalšou 
možnosťou je práca z domu, alebo v novej budove. Odhaduje, že blok A by mal byť odovzdaný do 
15. 05. 2023, ale treba počítať s tým, daná doba sa môže predĺžiť a internetové pripojenie sa môže 
spustiť o mesiac neskôr.  
 
K tomuto bodu neboli ďalšie otázky ani pripomienky a tak prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval 
prítomným členom AS FCHPT STU, členom vedenia FCHPT STU a hosťom za účasť, za preštudovanie 
a prerokovanie materiálov. Uviedol, že najbližšie zasadnutie bude 23. 05. 2023 a ukončil zasadnutie. 

V Bratislave 25. apríla 2023 

Overili: 
 
 
 
doc. Ing. Dana Dvoranová, PhD.            doc. Ing. Barbora Kaliňáková, PhD. 
 
 
 
  
 prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
                          predseda AS FCHPT STU 
 
 
Príloha č. 1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 25.04.2023 
Príloha č. 2: Komentované pripomienky k návrhu Štatútu FCHPT STU 


